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ZÁPISNICA 
zo 18. zasadnutia Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 05.10.2012 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Poskytnutie dotácií nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 
zmien a doplnkov 

3. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 
kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja        
č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o výške 
úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych 
služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

5. Optimalizácia siete sociálnych služieb poskytovaných zariadeniami v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Košického samosprávneho kraja - 3. etapa 

6. Návrh na zrušenie obchodnej spoločnosti Správy majetku KSK, spol. s.r.o., Návrh     
na zrušenie obchodnej spoločnosti Správy nebytových priestorov, spol. s ručením 
obmedzeným a zmena názvu a rozšírenie predmetu činnosti rozpočtovej organizácie 
Správy záväzkov a pohľadávok KSK 

7. Spolufinancovanie projektu Cyklotrasa Veľký Mili č 
8. Informácia o realizácii projektu EHMK 
9. Návrh na postúpenie pohľadávky Košického samosprávneho kraja voči spoločnosti 

Nemocnica s poliklinikou sv. Barbory Rožňava, a.s. 
10. Návrh na postúpenie pohľadávok KSK voči spoločnostiam NsP Štefana Kukuru 

Michalovce, a.s., NsP Spišská Nová Ves, a.s., NsP Trebišov, a.s. a NsP sv. Barbory 
Rožňava, a.s. 

11. Rôzne 
12. Záver zasadnutia 
 
 
 
 
 
 



K bodu č. 1 
 
Vyjadrenie: 
Predseda komisie privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie, zároveň oznámil, že bod   
č. 6 programu rokovania komisie nebude predmetom rokovania októbrového zastupiteľstva, 
preto sa z programu rokovania komisie vypúšťa. Komisia schválila program rokovania. 
 
Uznesenie: 
Komisia bola uznášaniaschopná. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za:  13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 2 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Poskytnutie dotácií nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 
Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 
a doplnkov“ komisii uviedla Ing. Karafová. Vzhľadom na to, že suma na rozdelenie dotácií 
bola iba 41 550 €, komisia navrhla znížiť dotácie jednotlivým subjektom, pričom prihliadala 
na vyjadrenia príslušných komisií.  
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť dotácie 
subjektom a vo výške ako je uvedené v prílohe zápisnice. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 3 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 
samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ uviedla Ing. 
Karafová. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 



Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 4 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Bernát, riaditeľ Úradu KSK odprezentoval komisii materiál „Návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o výške úhrady za sociálnu službu,      
o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Košického samosprávneho kraja“.  
Zmeny sa týkajú zvýšenia úhrad v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Košického samosprávneho kraja o mieru inflácie cca o 9 % a ďalšie zmeny 
súvisiace so zmenou legislatívy (napr. vypustenie úhrady za dohľad v zariadení 
podporovaného bývania, vypustenie platenia úhrady v zariadeniach sociálnoprávnej ochrany 
a sociálnej kurately z dôvodu, že KSK nemá vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti takéto 
zariadenia, určenie podmienok na poskytovanie nadštandardných činností v zariadeniach). 
Počet klientov, ktorí nebudú schopní platiť úhrady v plnej výške vzrastie zo 14% na 34%. 
Celkové príjmy sa zvýšia mesačne o 15 000 €. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 5 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Optimalizácia siete sociálnych služieb poskytovaných zariadeniami                          
v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja - 3. etapa“ komisii 
odprezentovala Ing. Jusková. Vzhľadom na to, že problém je medializovaný, prebiehajú ešte 
ďalšie rokovania o optimalizácii siete sociálnych zariadení. 
Zariadenia navrhované na zrušenie budú pôsobiť ako organizačné zložky SUBSIDIA 
Rožňava. Očakáva sa úspora na administratívnych zamestnancoch a centralizácii riadenia. 
Riaditeľ informoval o stretnutí s predstaviteľmi mesta Rožňava k uvedenej problematike. 
V diskusii p. Rečka uviedol, že ide o malé deti, naruší sa ich spolužitie a nie vždy je 
najdôležitejšie finančné hľadisko. 
 
 
 



Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
 
 
 
K bodu č. 6 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Návrh na zrušenie obchodnej spoločnosti Správy majetku KSK, spol. s.r.o., Návrh     
na zrušenie obchodnej spoločnosti Správy nebytových priestorov, spol. s ručením 
obmedzeným a zmena názvu a rozšírenie predmetu činnosti rozpočtovej organizácie Správy 
záväzkov a pohľadávok KSK“ bol vypustený z rokovania komisie. 
 
 
 
K bodu č. 7 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Spolufinancovanie projektu Cyklotrasa Veľký Mili č“ komisii oboznámil Ing. 
Fülöp, zástupca riaditeľa Úradu KSK. Ide o vstup KSK do projektu zriadenie cezhraničných 
cyklotrás spájajúcich obce v regióne Veľkého Miliča s využitím jestvujúcich ciest a ich 
obnovu ako hlavného cezhraničného partnera a potrebu spolufinancovania vo výške 5% 
z celkových oprávnených výdavkov, t.j. 35 850 €. 
Na základe diskusie Ing. Buriana, Ing. Farkašovského a Ing. Puciho bolo rokovanie tohto 
bodu prerušené, nebolo prijaté žiadne odporúčanie a o bode bude finančná komisia rokovať 
v deň konania Zastupiteľstva KSK pred jeho rokovaním.  
 
 
 
K bodu č. 8 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Müller, odbor investícií a strategického riadenia, odprezentoval materiál „Informácia       
o realizácii projektu EHMK“. Komisia nemala k materiálu pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 



K bodu č. 9 a č. 10 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Bernát informoval komisiu o materiáloch „Návrh na postúpenie pohľadávky Košického 
samosprávneho kraja voči spoločnosti Nemocnica s poliklinikou sv. Barbory Rožňava, a.s.“ a 
„Návrh na postúpenie pohľadávok KSK voči spoločnostiam NsP Štefana Kukuru Michalovce, 
a.s., NsP Spišská Nová Ves, a.s., NsP Trebišov, a.s. a NsP sv. Barbory Rožňava, a.s.“ 
Ing. Vibranský navrhol doplniť uznesenia o znenie „po odsúhlasení vo finančnej komisii 
a Zastupiteľstve KSK“. 
 
Uznesenie k bodu č. 9: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť s uvedeným 
doplnením. 
 
Hlasovanie k bodu č. 9: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Uznesenie k bodu č. 10: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť s uvedeným 
doplnením. 
 
Hlasovanie k bodu č. 10: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 11 
K tomuto bodu neboli vznesené žiadne návrhy. 
 
 
 
K bodu č. 12 
Ing. Burian poďakoval prítomným na účasť na komisii a ukončil rokovanie komisie. 
 
 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 
Ing. Jozef Burian 
predseda komisie 

 


